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Yrkande från S, V och MP om bemanning och 
utbildning inom äldreomsorgen 
§ 242,   
 

Beslut 
Stadsdelsnämnden Örgryte-Härlanda beslutar att direktören ges i uppdrag att se till att fler 
medarbetare i stadsdelen får erbjudandet att genomgå regeringens pågående äldrelyft.   

Tidigare behandling 
Ärendet bordlades vid sammanträde den 23 september 2020 

Handlingar 
Yrkande från Socialdemokraterna, Vänsterpartiet och Miljöpartiet, 2020-09-23 
Yrkande från Liberalerna, Moderaterna och Demokraterna, 2020-10-19 

Yrkanden 
Hanna Linnea Wettermark Sköld (L) yrkar enligt skriftligt yrkande från L, M och D, att 
nämnden avslår den första delen i yrkande från S, V och MP och bifaller den andra. 
 
Kerstin Brunnström (S), meddelar att S, V och MP återtar den första delen i det skriftliga 
yrkandet från S, V och MP och yrkar att nämnden beslutar enligt andra beslutsatsen: 
 
”Direktören ges i uppdrag att se till att fler medarbetare i stadsdelen får erbjudandet att 
genomgå regeringens pågående äldrelyft.” 
 

Propositionsordning  
Ordförande finner att det bara finns ett förslag till beslut och att stadsdelsnämnden 
beslutar att bifalla andra delen i yrkande från S, V och MP. 

 

Protokollsanteckningar 
”Vi återtar vårt bordlagda yrkandes första att-sats mot bakgrund av dels att tiden har 
runnit iväg sedan yrkandet lades, dels förvaltningens redovisning av stadsdelens 
användning av kommuncentrala medel utifrån covid-19 som visar på en ökad bemanning 
med fler månadsanställda och hur den beror av förändringar i beläggning och efterfrågan. 
I sin rapport om smittspridning inom äldreboenden i Göteborgs stad skriver KPMG bland 
annat följande: ”Vi anser här att modellen med egna vikarier och/eller ökad 
grundbemanning för att minska risken för smittspridning varit mer framgångsrik”. 

Örgryte-Härlanda 
 

  

Utdrag ur Protokoll 
Sammanträdesdatum: 2020-10-19 



 

 

[Örgryte-Härlanda] 
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Pandemin är ännu inte över. Vi vill därför skicka med vår uppfattning att det är viktigt 
med tillräcklig bemanning i den omfattning som behövs för att fortsättningsvis undvika 
och begränsa smittspridning och trygga en god covid-19-vård under resten av året.” 

Socialdemokraterna, Vänsterpartiet och Miljöpartiet.Dag för justering 

 

Datum för justering 
2020-10-21 

Vid protokollet 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare 
Anna Kihlén 

 

 

Ordförande 
Hanna Linnea Wettermark Sköld (L) 

 

Justerande 
Ulf Carlsson (MP) 
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